

《单词百科:Turkistan是什么意思?Turkistan怎么发音?Turkistan的解释和用法》

英语单词Turkistan是什么意思?Turkistan怎么读?Turkistan怎么发音?简答网为您整理了Turkistan的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



Turkistan怎么读

Turkistan的读音:[t :ki stæn]

Turkistan的意思

1、土耳其斯坦;

Turkistan的双语例句

1、 In the early 19th century, with the growing colonial expansion of the imperialist powers into Central Asia, the geographical term "Turkistan" was revived.

十九世纪初，随着帝国主义列强在中亚地区殖民扩张的深入，地理名词突厥斯坦重新被提出。

2、Of or relating to the Turkic language subfamily, especially the eastern Turkic languages, or their speakers. In the early 19th century, with the growing colonial expansion of the imperialist powers into Central Asia, the geographical term "Turkistan" was revived.

突厥语的属于或关于突厥语亚语系的，尤指东部的突厥语的或说突厥语的人的十九世纪初，随着帝国主义列强在中亚地区殖民扩张的深入，地理名词突厥斯坦重新被提出。

3、A member of a people of possible European origin, living in Chinese Turkistan until about the tenth century.

吐火鲁人一个在10世纪以前一直居住在中国土耳其斯坦的可能为欧洲人后裔的部族的成员。

4、The research about Pan-Turkism by Chinese scholars will inevitably result in the study about "Eastern Turkistan".

研究东交厥斯坦问题是中国学者研究泛交厥主义的必然归宿。

5、A province in north-central China; formerly part of the Silk Road to Turkistan and India and Persia.

中国中北部的一个省；以前是通往土耳其斯坦、印度和波斯的丝绸之路的门廊。

6、By 104 B. C. Emperor Wu's military might had reached beyond the Pamir Mountains to Russian Turkistan.

到公元前104年，武帝的武力越过帕米尔群山，抵达俄属土耳其斯坦。

7、A Short Account of the Origin, Journey, and Results of the First Royal Prussian (Second German) Expedition to Turfan in Chinese Turkistan

普鲁士皇家第一次（即德国第二次）新疆吐鲁番考察队的缘起、行程和收获

以上是简答网为您整理的Turkistan怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于Turkistan

的用法、Turkistan的释义、

Turkistan的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/Turkistan>

